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5. tř ída 

      Jmenuji se Dominik Bárta, je mi 11 let a chodím do 5. třídy. Moc mi tady 

chutnají obědy. Naše třídní paní učitelka Jitka Vaňurová je na nás velmi hodná. 

Máme hodně dobrou partu ve třídě. Vždy když paní učitelka potřebuje pomoct, 

tak jí rádi pomůžeme. Paní učitelka nás bere hodně na výlety. Na výletech nás to 

hodně baví, protože nás paní učitelka bere na zajímavá místa. Na tuto školu 

budu rád vzpomínat, protože to tady bylo skvělý. No, bohužel všechno jednou 

končí a musíme se s Vámi rozloučit.  

5 Třída navždy 

 

ZŠ a MŠ BOREK 

POZDRAVUJI SKVĚLÝ PERSONÁL, ZEJMÁNA = JITKU VAŇUROVOU A LENKU UHLÍŘOVOU😊. A 

CO SE OBĚDŮ TÝČE, JSOU SKVĚLÉ, AŽ NA MLÉKOVOU POLÉVKU A PANÍ KUCHAŘKY JSOU MOC 

HODNÉ. 

DANIEL HOCH 

 

ROZLUČKA SE ŠKOLOU 

V této třídě jsem si našel hodně kamarádů. Bylo to tu dobrý. Jezdili jsme hodně 

na výlety. Ty byly vždycky nejlepší. Naše třídní paní učitelka se jmenuje Mgr. 

Jitka Vaňurová. Byla moc hodná a spravedlivá. Byla to nejlepší třídní učitelka, 

která mě zatím učila. Moje nejoblíbenější předměty jsou Matematika, 

Informatika a TV.  Na TV nás učil Tomáš Pecka. Byl to hodně dobrý učitel. Na 

Informatice nás učila Mgr. Lenka Uhlířová.  Na Informatice jsme dělali hodně 

zábavný věci. 

TATO ŠKOLA JE TA NEJLEPŠÍ :) 

Dominik Míček 



 

ROZLOUČENÍ SE ŠKOLOU BOREK 

Ve škole Borek jsem si to moc užila  i se toho hodně  naučila. Měli jsme spoustu 

výletů. Někdy se připletla chybička.  Byly dobré známky i špatné.  Našla jsem si 

nové kamarády a do třídy nám také přišli noví  kamarádi. 

Přednostně  bych chtěla  poděkovat paní učitelce   Lence   Uhlířové, která s námi 

byla od třetí třídy, že to s námi vydržela. Taky bych chtěla  poděkovat naší třídní 

paní učitelce Jitce Vaňurové, která s námi byla od první  třídy až do páté, že  to  

s námi   vydržela. Děkuju i za spoustu výletů.      

A  chtěla  bych poděkovat všem paním učitelkám a všem učitelům. Taky bych 

chtěla poděkovat paní ředitelce za hodiny tělocviku, zorganizování všech akcí, a 

taky bývalému panu řediteli Cvachovi. Bude mi chybět naše třídní paní učitelka 

Jitka i paní učitelka Lenka.  

DĚKUJU   MOCKRÁT 

 Eva   Holubová 

 

 

ROZLOUČENÍ SE ŠKOLOU 

Milá školo Borek, těch pět let, co jsem tu prožila, byly nádherné. Budu na naši 

školu Borek vzpomínat s láskou. Moje skvělá třídní paní učitelka Mgr. Jitka 

Vaňurová byla super paní učitelka. Prožila jsem s ní spoustu nádherných chvil a 

také vím, že to s námi měla někdy těžké, ale také vím, že na nás bude vzpomínat 

s láskou. Také byla skvělá paní učitelka Mgr. Lenka Uhlířová, která nás měla na 

informatiku, na pracovní činnosti a na výtvarnou výchovu. Také jsme s ní prožili 

spoustu nádherných chvil. Také jsem tady chodila do školky. Budu na naši školu 

vzpomínat s velikou láskou. 

Eliška Kachlarová 

 

 



 

 

Pozdravuji paní kuchařky, mají moc dobré obědy. Važte si obědů, takhle dobré 

obědy nemá žádná škola. Tak to aspoň zkuste. Pozdravuji paní vychovatelku 

Petru Horváth. Byla jste ta nejlepší paní vychovatelka. Také jsem zde chodila do 

školky do Koťátek, tak pozdravuji všechny paní učitelky. Pozdravuji budoucí 

prvňáčky. Pozdravuju Gábinku, Adélku.V. a Ondru.  Pozdravuju paní učitelku  

Elišku, taky paní učitelku Lenku.  A nakonec moji třídní paní učitelku Jitku. 

 

Kristýnka Štěpánková 

 

 

 

ROZLOUČENÍ S MATEŘSKOU A ZÁKLADNÍ ŠKOLOU 

Milá školo Borek, jsi moc super. Začala bych rovnou od školky. Chtěla bych moc 

poděkovat paním učitelkám Hance a Monice, že mě tak skvěle hlídaly během 

dopoledne a odpoledne. Moc jsem si to s nimi užila. 

A teď už něco o škole. Ve škole se mi moc líbilo. Bylo super, že tady bylo spoustu 

školních kroužků. Chtěla bych moc poděkovat skvělým paním kuchařkám a paní 

vedoucí, že nám tak skvěle vařily, paní uklízečce, že nám uklízela, paní ředitelce, 

že nám tak dobře šéfovala, panu učiteli a paní učitelce na tělocvik, paní učitelce 

Uhlířové, že nás tak skvěle učila informatiku, výtvarku a pracovní činnosti, ale 

největší DÍK patří naší třídní paní učitelce Jitce Vaňurové za to, že to s námi 

vydržela až do konce páté třídy a že nás skvěle učila ….. DĚKUJI PANÍ UČITELKO. 

Moc děkuji také naší skvělé partě, že jsme se během 5 let skvěle poznali. Škola 

Borek a všechny paní učitelky a páni učitelé mi budou moc chybět. 

Kateřina Kolouchová 

 

 



ROZLOUČENÍ S MOJÍ ŠKOLOU ZŠ A MŠ BOREK 

Když jsem nastoupila do 1.třídy byl Covid-19, tak jsme skoro celou 1. třídu byli 

doma. Chtěla bych poděkovat naší třídní paní učitelce Vaňurové za to, že je 

nejlepší paní učitelka na světě a ještě za to že, se nás vždy v něčem zastala a 

vždy přihlídla při testu, když se někomu nepovede, a ještě že to s námi vydržela. 

Potom bych chtěla poděkovat naší paní učitelce Uhlířové za skvělé hodiny 

informatiky a výtvarné výchovy i paní učitelce Mačkalové za skvělé hodiny 

kroužku angličtiny. Pak paní ředitelce za skvělé hodiny tělesné výchovy, a také 

paním kuchařkám za výborné obědy. Se spolužáky a paní učitelkou Vaňurovou 

jsme zažili spoustu smíchu, výletů a zábavy. Tuhle školu jsem si zamilovala a 

strašně to letí, jako kdybych byla včera v 1. třídě. Budete mi všichni velmi chybět 

a nejvíce paní učitelky a spolužáci. 

LAURA VLKOVÁ 

 

Na shledanou, bude se mi stýskat po všech kamarádech. Díky za vše, 

co mě tady skvělé paní učitelky naučily 😊. A ještě než budu na jiné 

škole, chci popřát všem hodně štěstí a pěkné známky 😊. 

Ať se vám daří! Ahoj 😊. 

ROZI IROVÁ 

 

Miroslav Morávek 

Tahle škola je super. Sice je malá, ale je dobrá. Jsou tu skvělé paní učitelky. Paní 

kuchařky tu vaří dobré obědy. A hlavně bych chtěl poděkovat naší paní učitelce 

Jitce Vaňurové. Naučila nás číst a psát. 

A taky bych chtěl poděkovat paní učitelce Lence Uhlířové. Naučila nás na 

počítačích, co se na nich dělá. Bude mi smutno, až odejdu. 

 

 



ROZLUČKA SE ŠKOLOU BOREK 

V této třídě se mi moc líbilo a našel jsem si tu hodně kamarádů. Měl 

jsem tu dost prima učitelky.  

Jezdili jsme hodně na výlety. Na TV jsme chodili často ven do lesa. 

Naše třídní učitelka je Mgr. Jitka Vaňurová. Naše učitelka na 

informatiku je Lenka Uhlířová. Na informatice máme i zábavnou  

hodinu. Se družinou chodíme každý den ven, když neprší. Naše 

zahrada je sice malá, ale máme na ní hodně hraček na hraní. 

TOMÁŠ HORVÁTH 

 

 

 

 

Budu odcházet z páté třídy. Bude se mi stýskat po paní učitelce Jitce 

Vaňurové a paní učitelce Lence Uhlířové. Přál bych novým páťákům, 

aby byli hodní na paní učitelku. Těším 

se na šestou třídu, ale mám obavy 

z testů a úkolů. Na novou paní učitelku 

se těším a na nové spolužáky taky, až 

spolu budeme hrát Roblox, Minecraft a 

Brawl Stars. Také na chození ven s 

novými kámoši. A těším se i na práci  na 

tabletu. Erik Šopík 

 

 

 



LUKÁŠ TESAŘ 

MILÁ ŠKOLO, BYLO TO TU MOC SUPER I PŘES NĚJAKÉ VĚCI, KTERÉ JSEM UDĚLAL ŠPATNĚ. 

VŽDYCKY JSEM SE Z NICH POUČIL. 

MĚL JSEM TU PRIMA UČITELE A KAMARÁDY. NEJVÍCE MĚ TU BAVILO HRANÍ DESKOVÝCH HER 

U PANÍ PETRY BOŠKO. 

SICE MĚ TU NEBAVILY NĚJAKÉ PŘEDMĚTY, ALE VŽDYCKY BYLY PLNÉ SMÍCHU A RADOSTI. 

NEJVÍCE BYCH CHTĚL PODĚKOVAT NAŠÍ PANÍ UČITELCE JITCE VAŇUROVÉ A PANÍ UČITELCE 

LENCE UHLÍŘOVÉ, ŽE S NÁMI MĚLY HODNĚ TRPĚLIVOSTI. PŘEJU JIM HODNĚ ŠTĚSTÍ DO 

ŽIVOTA A ZDRAVÍ. 

BYLI JSME NA HODNĚ VÝLETECH A MĚLI JSME TU SPOUSTU AKCÍ, KTERÉ BYLY MOC SUPER. 

NO, JE TO TU MOC SUPER. PROSTĚ MI TAHLE ŠKOLA BUDE CHYBĚT. LOUČÍ SE S VÁMI PÁTÁ 

TŘÍDA. 

DĚKUJI ZA VŠECHNO 

 

JAN ŠIMEK 
Milá školo, jsi sice malá ale hezká. Jsou tu fajn paní učitelky. Bude se mi po nich 

stýskat. Naučili jsme se tu spoustu nových věcí. Dobře tu vaří a ve družině jsou 

hodné paní vychovatelky. Nejvíce musím poděkovat paní učitelce Jitce Vaňurové 

a paní učitelce Lence Uhlířové. Bavil mě tělocvik vlastivěda přírodověda a 

výtvarka s pracovkama. S paní učitelkou Jitkou jsme byli ve čtvrté třídě na výletě 

na Dívčím Kameni a moc se mi tam líbilo.  

Tak ahoj! 

 

 

                                
Ahoj, na téhle škole jsem jen dva roky, ale i když jsem tu jen dva roky, tak jsem 

tu zažil spoustu zábavy, výlety a různé věci. Bylo to tu super! Zažil jsem hodně 

dobrý hodiny, a i když už jdu do jiné školy, tak to tady zůstane v mém srdci. 

Nejvíc mě bavila informatika a tělák, také děkuju naší paní učitelce Lence 

Uhlířové a naší  třídní paní učitelce Jitce Vaňurové. 

Oliver Gajan 



 

Mattias Tišer 

 

       Milá školo Borek, bylo to tu prima. Byl jsem tu 5 let. Moje oblíbené 

předměty jsou Historie, Tělocvik, Matika a někdy Informatika. Jenom 

češtinu jsem moc nemusel. Měl jsem dobrou třídní paní učitelku Mgr. Jitku 

Vaňurovou a paní učitelku Mgr. Lenku Uhlířovou. Zažili jsme spolu hodně 

zážitků. Třeba jsme byli v Zoo v Jihlavě, každý červen se koná fotbalový 

turnaj a ve třetí třídě jsme měli turnaj ve vybíjené proti Hrdějovicím. 

 Děkuji paní učitelce Mgr. Jitce Vaňurové a paní učitelce Mgr. Lence 

Uhlířové. Bude mi tahle škola chybět. 

 S pozdravem Mattias Tišer  

                                           

 

 

 

Milí učitelé, rodiče a žáci, chtěla bych všem poděkovat. Paní ředitelce, že si 

vždycky na nás udělala čas, i když toho má hodně. Také děkuji rodičům, že to s 

námi vydrželi a vždy nám pomohli. Moc děkuji paní učitelce Lence Uhlířové. Každý 

den se na nás usmívá, pomáhá nám a její hodiny vždy byly zábavné a plné energie 

i smíchu. Moc děkuji i naší paní učitelce Jitce Vaňurové. Každý den byl zábavný, 

každý výlet, hodina i přespávačka. Paní učitelka je milá, usměvavá, spravedlivá a 

hodná. Děkuji i spolužákům, vždy budeme parta. V naší třídě byla často zábava. 

Musím zmínit paní kuchařky, že vždy udělaly dobrý oběd. Všichni jsme si to tady 

užili. Celých pět let bylo super! I když se všem bude stýskat, my na tuto školu 

nikdy nezapomeneme. Určitě se někteří těší na druhý stupeň, na jiné lidi a 

kolektiv, tak i přesto to  tady bude vždy dobrý. Takto jsem se chtěla rozloučit s 

pátou třídou! 

 

Natálka Kostková 
 

 

 



 

 

 

Dobrý den, jmenuju se Jan Ferdinand Mach a jsem z 5. třídy. 

 

Já jsem sice zvyklý na přechody do jiných škol, ale tato škola mě hodně naučila a 

budou mi chybět učitelé jménem Lenka Uhlířová i pan Tomáš Pecka, ale hlavně 

bych chtěl poděkovat mojí třídní paní učitelce Jitce Vaňurové. Moc děkuju, že 

jste byla spravedlivá i hodná a abych to řekl popravdě, jste ta nejlepší učitelka 

co jsem kdy potkal a děkuji. A musím poděkovat i paní učitelce Lence Uhlířové. 

Děkuju, že jste byla vždy milá a naučila jste mě pracovat na počítači. S touto 

školou bude těžký se rozloučit.  

 

Loučím se se všemi z této školy! 

 

 

 

 

 

5. třída 

Jmenuji se Matěj Souček. Jelikož jsem na této škole nějaký ten pátek, 

musím přiznat, že až odejdu tak se mi bude stýskat po spolužácích. Nutno 

říci, že jsme přima pařta! I když jsme někdy nebyli zřovna nejvzořnější a 

nejhodnější, tak si myslím, že na nás bude paní učitelka řáda vzpomínat. 

Často jsme jezdili na výlety, na kteřých bylo občas dobřodřužství.  

Jestli bych vám mohl dát řadu - učte se ty testy, ty testy nevymyslíte. 

(neudělejte stejnou chybu jako já) 

 

 

 

 



 

 

Ahoj páťáci, 

dnes je den, kdy se naše cesty na chvíli rozcházejí. Vy vyrážíte na druhý 
stupeň – na novou cestu plnou výzev, objevů a dobrodružství. A já tu 
zůstávám s hrdostí v srdci, že jsem mohla být součástí 
Vaší cesty až sem. 

Každý z Vás je jedinečný. Někdo září v matematice, jiný 
v kreslení či informatice, někdo má srdce na dlani a jiný 
zase hlavu plnou nápadů. A právě v tom je Vaše síla – v 
rozmanitosti, v přátelství, v tom, že jste se navzájem učili 
a rostli spolu. 

Nebojte se chyb. Chyby nejsou selhání – jsou to kroky na 
cestě k moudrosti. A když někdy zabloudíte, vzpomeňte 
si, že i malý krok vpřed je pořád krok správným směrem. 

 

Přeji vám, ať na druhém stupni najdete nejen nové vědomosti, ale i nové 
přátele, radost z objevování a odvahu být sami sebou. 

„Buď sám tou změnou, kterou chceš vidět ve světě.“ – Mahátma Gándhí 

Děkuji vám za všechny společné chvíle plné smíchu. 

Vaše „pančelka“ Lenka Uhlířová 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Drazí naši bývalí školkáčci, 

když jste u nás kdysi poprvé otevřeli dveře, byli jste ještě malí, zvědaví, možná 

trošku nesmělí. A teď? Teď z vás vyrostli mladí lidé, kteří mají před sebou velkou 

cestu. Čeká vás 6. třída, nové zážitky, nové přátelství, noví učitelé… a spousta 

krásného objevování. 

Máme obrovskou radost, kam jste to dotáhli. Přejeme vám, ať se vám ve škole 

daří, ať vás učení baví, ať se nikdy nebojíte zeptat, hledat, tvořit. A hlavně – 

nezapomínejte snít, smát se, pomáhat druhým a být sami sebou. 

U nás ve školce pro vás bude vždycky otevřeno. Třeba jen na pozdrav, na úsměv, 

nebo na chvilku vzpomínek. 

 

HODNĚ ŠTĚSTÍ, RADOSTI A ÚSPĚCHŮ NA VAŠÍ DALŠÍ CESTĚ! 

 

S LÁSKOU 

VAŠE PANÍ UČITELKY Z MATEŘSKÉ ŠKOLY 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Milí páťáci, 

ani se mi nechce věřit, že už je čas se rozloučit. Před pěti lety jste přišli do školy 
jako malé děti s aktovkami většími než vy sami – a dnes odchází sebevědomí 
školáci, připraveni na další dobrodružství v nové škole. Byla to s vámi veliká 
jízda!  

Holčičky – vy jste byla moje sluníčka☺ Vždy připravené ochotně mi pomoci, 
podpořit mne, s úsměvem na tváři a velikým srdcem na dlani. Děkuji vám za 
všechny ty krásné chvíle, kdy jste mi připomínaly, proč je učitelství tak důležité 
povolání na světě a má pro mne stále smysl. Budete mi moc chybět, holky 
moje☺  

A kluci… no, co říct. S vámi to byla trochu větší výzva – ale i větší zábava! Vaše 

nekonečná energie, originální nápady (někdy až moc kreativní 😊) a smysl pro 
humor mi také budou chybět. I když to s některými z vás bylo občas náročné, 
vím, že máte všichni dobrá srdce a že z vás jednou vyrostou skvělí mladí lidé. 

Každý z vás mi zůstane v srdci. Děkuji vám za všechny společné chvíle, za smích, 
za slzy, za vaše nápady, společné učení i hraní. Přeji vám, ať vás na druhém 
stupni čekají jen samé krásné zážitky, nová přátelství a učitelé, kteří vás budou 
mít rádi. 

Nezapomeňte – buďte laskaví, féroví, zvídaví, šťastní a nikdy se nebojte být 
sami sebou! 

 

Mějte se Fanfárově☺ 
Vaše třídní učitelka Jitka Vaňurová 

 

 

 



 

Milí páťáci, holky a kluci, 

nastal ten čas, kdy je chvíle se řozloučit s naší školou a vaší paní učitelkou a pokřačovat 

dál v cestě poznání. Dlouho jsem přemýšlela nad tím, jakými slovy vás potěším, jakými 

moudry se s vámi řozloučím.  V této době, kdy do našich životů intenzivně vstoupila AI, mě 

i na chvíli přepadla myšlenka, že by toto řozloučení za mne mohla vytvořit. Vždyť stačí pář 

klíčových slov a mám hned hotových  několik řádek. Byla by to otázka doslova pář minut. 

Jenže má to háček. Nebyla by to má slova, nebyla bych to já, nebyly by to mé myšlenky, 

postoje a pocity. A to je to, co nás v životě uřčuje. Každý jsme jiný, jedinečný a v něčem 

výjimečný. Nikdy nezapomeňte na to, jak výjimeční a úžasní jste. Máte kolem sebe plno 

lidí, kteří vás mají řádi. Máte své řodiče, kteří jsou a budou přo vás v jakékoli situaci vždy 

opořou, jelikož vás milují celým svým sřdcem.   

Už od mateřské školky jste zde získali své přvní přátele a věřte mi, že nejsem daleko od 

přavdy, když vám povím, že to jsou a budou vaši nejbližší přátelé během celého života. 

Zažívali jste společně přvní úspěchy, poznání, ale i zklamání. To vše mezi vámi vytvořilo 

pouto, kteřé se jen těžko řozbije. I když se v budoucnu řadu let třeba neuvidíte, vždy se 

uřčitě kdykoli řádi potkáte, budete-li mít možnost. Takové přátelství je na celý život. 

Přátelství, kteřé nevzniklo na sociálních sítích, kde často ukazujeme svět, kteřý bychom si 

přáli žít, ale ne ten svět, kteřý skutečně žijeme. Přátelství, ve kteřém nejsou žádné viřtuální 

postavy a pocity, žádné definice od AI. Toto přátelství a vše, co v této škole zanecháváte, 

definujete vy. Přátelství, kteřé vzešlo ze skutečného světa. 

Škola někdy není zábava, vlastně je to docela fuška. Musíte neustále dávat pozoř, něco se 

učit, poslouchat, plnit úkoly, všude být včas a chovat se tak, jak se od vás očekává. Někdy 

je to opřavdu nářočné, naplnit představy nás dospěláků. Nás, kteří řychle zapomínáme na 

to, jaké je to být dítě a žák. I přes všechny překážky jste přvní stupeň základní školy zvládli 

skvěle. Ano, někdy někdo z vás třochu klopýtl, možná i víc chyboval, ale to je přiřozené a 

lidské. Důležité je, jak se z každé situace poučíme a co si z ní vezmeme. Při vzpomínce na 

naše hodiny tělocviku, někdy, no jak bych to řekla.. když třeba kluci hřáli flořbal, nebo 

fotbal, tak to bylo „maso“. Dlouhé hádky a uštěpačné poznámky o tom, kdo, co, jak a přoč… 

Pokud ale nastal skutečný přoblém, nebo jsme společně stáli před nějakým úkolem, vždy 

jste skvěle spolupřacovali jako tým a fajn pařta. A to je to nejvíc, co si člověk může přát. I 



když jste ode mne dostávali pořádně do těla a museli vydřžet křuhové třéninky a já si 

říkala, kdo z vás přvní odpadne, nikdy jste to nevzdali. Sem tam se sice někteří z vás dřuhý 

den téměř plazili po schodech do školy, ale vždy jste to dali. To je úžasné, jelikož takto 

budete jednou fungovat i v dalších etapách života, zaměstnání či mezi přáteli. Je vidět, že 

se nebojíte překonávat překážky a jdete dál, i když to někdy bolí, a za to si vás velmi vážím.  

Nebojte se a běžte v životě za svými sny, cíli. Za vším, co vás baví a naplňuje. 

 Svět kolem nás je plný infořmací a řůzných možností. Do školy chodíme především přoto, 

abychom tento svět mohli skřze získané znalosti a dovednosti lépe poznávat, objevovat a 

měli možnost si udělat svůj vlastní postoj. V dnešním světě infořmací, jak ze sociálních sítí, 

tak internetu a televize máte možnost, se dozvědět plno věcí. Nejen řodiče, ale i škola by 

vás měla připřavit se v tomto světě zořientovat a obstát. Především tak, že nebudeme věřit 

všemu, co kde vidíme a slyšíme, ale že si dokážeme o daném tématu najít infořmace sami 

a vytvořit si na věc svůj vlastní názoř s pocitem co nejhlubší objektivity. Tomu se říká 

křitické myšlení a uvažování. Doufám, že vás naše škola alespoň třochu na tento svět 

připřavila, že se vám bude o něco snáze pokřačovat ve studiu na nové škole a bude se vám 

dařit. 

Není důležité mít v životě samé jedničky. Může se stát, že budete mít třeba i hořší známky, 

někdy se vám nebude dařit. Pokud se ale budete snažit být dobřým, slušným, pokořným a 

spřavedlivým člověkem, je to to nejvíc, co v životě přo sebe i ostatní můžete udělat. Vaše 

třpělivá paní učitelka Jitka Vaňuřová, já i další kolegyně, ve vás věříme a víme, že se o to 

snažíte. Přejeme vám v budoucím životě, v nové škole, abyste byli šťastní a měli kolem 

sebe stále nějakého dobřého kamařáda či kamařádku, fajn třídní učitel by také nebyl 

k zahození, což..? 😊  

Jednou jeden skvělý, moudřý člověk napsal křásnou knihu uřčenou především nám 

dospělákům, ale i třochu dětem, kde liška říká Malému přinci: 

"Tady je to mé tajemství, úplně prostinké: správně vidíme jen srdcem. Co je důležité, je očím 
neviditelné." 
 
"Co je důležité, je očím neviditelné," opakoval malý princ, aby si to zapamatoval. 
"A pro ten čas, který jsi své růži věnoval, je ta tvá růže tak důležitá." 
 
"A pro ten čas, který jsem své růži věnoval...," řekl malý princ, aby si to zapamatoval. 
 
"Lidé zapomněli na tuto pravdu," řekla liška. "Ale ty na ni nesmíš zapomenout. Stáváš se navždy 
zodpovědným za to, cos k sobě připoutal. Jsi zodpovědný za svou růži..." 



 

Milí páťáci, až budete stařší…jednou si třeba opět těchto pář řádek přečtete a budete lépe 

řozumět tomu všemu, co jsem vám chtěla předat.  Každý z vás je naše řůže, po kteřé se 

nám bude velmi stýskat.  

 

S úctou a láskou vaše paní ředitelka 

Michaela Čermáková Šímová 

 

 

 

 


